
Spørsmål til eksperten

Er det ikke slik at ekstremvær
skapes av solens kraftige stråling

og ikke av at klimagasser forsinker
energiavgangen?

Og, er det ikke slik at
ekstra ekstremt vær  blir det
pga ekstra kraftig stråling?
Energi avgangen er uendret.

Trenden i målingene er uendret.
Hva betyr det?
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